
FAU for Labakken skole 

Møtereferat møte nr 1 - 2022, 5. januar kl. 19.00 – 21.00 på Teams (digitalt). 

 
FAUs representanter: 

Navn Klassetrinn Til stede Fravær 

Jeanette Selnes 1 X  

Emily Geale  1 X  

Heidi Sørgård Eriksen 2 X  

Mats Torvik (leder) 2 X  

Bjørnar Pande Wølner (sekretær) 3 X  

Dag Christian Holm (nestleder) 3 X  

Tonje Hjellnes 4 X  

Hanne Ruteig (økonomiansvarlig) 4 X  

Ingrid Marie Mikelsen 5 X  

Kirsten S. Birkeland 5 X  

Silke Wrede 6  X  

Hilde Gjølstad 6  X  

Lina S. Stokkenes Maråk 7  X  

Beate Jahre 7  X  

(representant mangler) Forsterket avd.  X 

 

1/22-1 Godkjenning innkalling og status oppfølgingspunkter 

Innkalling ble godkjent. 
 
Oppfølgingspunkter: 

- Gratisprinsippet. FAU avventer behandling FKFU før saken behandles på nytt i 

FAU. Tidligere behandling tilsier at eksisterende klassekasser beholdes inntil 

avklaring er på plass, samt at FAUs egne retningslinjer legger føringer på 

søknader om støtte.  

- Kjøreregler for bruk av FB-grupper. FAU-leder la frem utkast til retningslinjer for 

bruk av FB-grupper (trinngruppene som er foreldredrevet). Retningslinjene ble 

vedtatt med de endringer som kom frem under saken. 

 

1/22-2 Rektors hjørne 

Rektor orienterte om følgende saker: 

- Skoleåpningen. Orientering om opplevelsen av de første par skoledagene på 

Labakken. Elever og ansatte kommer med gode tilbakemeldinger.  

- Bygg A. Det jobbes fortsatt med sanering av det skadede bygget, og det gjøres 

klart for arbeider i bygget fremover. 

- FAU-møter på skolen. Møterom er klare for FAU m.fl. på skolen. 
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- Trafikkvakter. Strandmann som per i dag står vakt ved Kjernåsveien fllyttes til 

Herstad skole. Etter at 5.-7. trinn har flyttet inn på Labakken er behovet større 

ved overgangen, Herstad skole. innleide vakter/ansatte i kommunen ved 

Fagertun og krysset Tjernåsveien består. Innspill fra FAU om behovet for å passe 

på kryssingen av Kjernåsveien ved veien til Labakken, for å sikre at elevene 

bruker overganger. Rektor skal forøvrig undersøke hva status for søknad om 

mobilt lysanlegg. 

- Ledelsesmessig tilstedeværelse med de to skolene.  

Rektor sitter på nytt kontor på Labakken, men er innom Vestskogen ved behov  

Sigrun Houth er tilstede fullt og helt på Vestskogen og følger opp 1.-3. trinn 

Monica E Johannesen følger opp Forsterket avdeling på Brattås og er tilstede på 

Vestskogen som SFO leder. I tillegg har SFO baseansvarlig som er på V hver dag.  

Unni Skogbakke deler seg mellom 4. trinn og 5- trinn og er derfor på begge 

skoler. 

Hilde Marie Westhagen Kirkevoll er vikar for Vibeke Hneden (sykemeldt) og har 

ansvar for 6.-7. trinn og Solsikken. Hun holder tilpå Labakken.  

 

 

- Spørsmål fra FAU til rektor: 

▪ Gymsaler. Kan barna på Vestskogen benytte idrettsanlegg på Labakken? 

Svar: I dag er det SFO-barna som benytter anlegget ved Labakken, og 

man skal vurdere bruken fremover.  

▪ Hvordan er bemanningssituasjonen per i dag? Svar: Ved behov så leies 

inn vikarer ved sykdom. 

▪ Rom til FAU.  Er det tilgjengelig rom for saker/utstyr til FAU? Svar: Det 

kommer en tilbakemelding fra rektor på neste møte. 

▪ Informasjon om ungdomsskolevalg. Rektor tar i mot innspillet om behov 

for informasjon til 7. trinn om skolekrets og hvilken ungdomsskole 

elevene starter på. 

▪ Heving av gjerder? Rektor orienterte om at gjerdet mot syd på «lokket» 

er 30 cm høyere enn kravet, men det skal allikevel heves ytterligere. Det 

samme gjelder brua som går ut til skolen, der skal kantene 

beskyttes/skjermes.  

 

1/22-3 Årshjul for FAU 

Leder la frem et utkast til årshjul for FAU på møtet. Utkastet ble gjennomgått, og justeres med 
innspill som kom frem under møtet og legges deretter tilgjengelig for FAUs representanter for 
videre arbeid.  
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Det bør vurderes om et årshjul også kan omfatte aktiviteter og oppgaver for foreldrekontaktene 
i trinnene, gjerne i et felles oppsett.  Leder vil også legge frem (rollebeskrivelse).. 
 
Videre arbeid med utkastet bør gjøres i samarbeid med skolen og elevrådet, og avstemmes mot 
skolens egne aktiviteter og årshjul. Rektor inviterer til felles prosess med FAU-leder m.fl og 
elevrådsleder for å planlegge aktiviteter og benytte midler som kompenseres for 
gratisprinsippet.  

 

 

 

 

1/22-4 Søknader om midler fra trinnene 

Økonomiansvarlig orienterte om at det ikke er innkommet søknader til FAU som skal behandles. 
Det er behov for å gjøre et vedtak for å avslutte kontoen til gml. FAU Herstad skole, og overføre 
midlene til gml. FAU Vestskogen skole. Denne kontoen vil deretter omgjøres til nye FAU 
Labakken skole.  
 
Det kom innspill om bruken av klassekasser fremover, og diskusjon om bruk av midler og 
gratisprinsippet. Diskusjonen tas opp igjen ved behov.  
 
Vedtak: FAU beslutter at kontoen for tidl. FAU Herstad skole overføres til kontoen for tidl. FAU 
Vestskogen skole. Kontoen for tidl. FAU Vestskogen skole vil deretter omgjøres til konto for FAU 
Labakken skole.   
 

 


